
Saksprotokoll i fylkeseldrerådet i Hordaland - 15.03.2018  
 
I samband med RS 9/18 er det ynskjeleg å invitere Skyss til neste møte i fylkeseldrerådet for å informere 
om arbeidet sitt og kva dei konkret arbeider med no. 
 
I samband med RS 12/18 informerte Synnøve Solbakken om vedtak gjort i utval for miljø og samferdsel 
(MISA) sitt møte 14.03.18. Saksprotokollen frå nemde møte vart sendt fylkeseldrerådet pr e-post. 
 
I samband med RS 13/18 orienterte Inger Sjong om at ho vil informere fylkeseldrerådet sitt arbeidsutval 
etter at Bergen eldreråd har hatt sitt møte. 
 
I samband med RS 14/18 vil sekretariatet bestille «Kommuneplanens arealdel, høyringsutkast» frå Bergen 
kommune til utdeling på neste møte. 
 
I samband med RS 18/18 vart det opplyst om reiserute og at alle rådsmedlemene unntatt Solbakken er 
påmeldt. Ingen frå sekretariatet kan delta,- dette gjeld også landskonferansen. 
 
I samband med RS 20/18 vil sekretariatet sende årsmeldinga (elektronisk) til dei kommunale eldreråda, 
samt førespørje trykkeriet som HFK har avtale med om pris på trykte hefte. 
 
Vedtak 
 
Øvrige referatsaker vart tatt til orientering. 
 


